
 

 

 
 

 

Poznań, 16 lutego 2021 r. 

 

Interpelacja 

ws. planów miasta w zakresie rewitalizacji rynku przy ul. Głównej 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Na prośbę mieszkańców wracam się z prośbą o informację, czy miasto ma w 

najbliższych latach plany rewitalizacji rynku przy ul. Głównej, a jeżeli tak – jakie działania 

podjęło dotychczas w tej sprawie.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 

 

 


